
Van: Klimcentrum Bjoeks

Betreft: ontwikkeling Kardinge, géén 400 meter IJsbaan!

In de Gebiedsvisie en brief over de toekomst sportcentrum en recreatiegebied Kardinge wordt een 
goede aanzet gegeven maar het is nog erg algemeen. De concretisering moet nog volgen maar wél is  
er kennelijk al de keuze gemaakt voor een nieuwe 400 IJsbaan. Ik wil daartegen pleiten.

2 uitgangspunten:

1. Modernisering van sportbeleid: minder gebouwen, meer activiteiten financieren. Rekening 
houden met lange termijn ontwikkelingen in sport/volksgezondheid beleid.

2. Kiezen voor je inwoners én voor breedtesport/basisbewegen; dus ook als dat ten koste gaat 
van je regionale verzorgingsfunctie voor oude sporten.

Centrale punt: er moet géén nieuwe 400 meter ijsbaan gebouwd worden op Kardinge.

 Geen basisvoorziening voor de Gemeente maar provinciaal (Groningen/Drenthe). 
 Financiën: Het geld kan je beter investeren in hoogwaardige woningen, voorzieningen die wel

exploiteerbaar zijn (multifunctionele topsporthal i.c.m. een 50 meter bad) en het inrichten 
van het landschap op een manier die écht activeert. Het gevaar is dat je te veel wil en alles 
half doet.

 Ruimtebeslag: nieuw Kardinge gaat pas werken als je veel functies combineert en dat dwingt 
tot keuzes over het gebruik van die ruimte. Je offert dus niet een deel van de Kardingebult op 
voor een karkas dat 8 maanden per jaar dood is.  

 milieu belasting (niet te verantwoorden voor een Progressief-Groen College)
 bezoekersaantallen: 130.000 bezoekers (is niet zo veel voor dat geld) die overwegend niet uit 

de omringende wijken komen. Je subsidieert de verkeerde mensen.

Conclusie: als het thema: natuur, duurzaam,  gezond en modern is dan past daar niet een 
Gemeentelijke  400 meter baan bij Kardinge in. 


